
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 26.11.2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie  komisie   otvoril  podpredseda  Ing.  Filip  Pollák,  privítal  všetkých  prítomných 
a oboznámil  ich  s programom  zasadnutia.  Všetci  prítomní  členovia  komisie   súhlasili  s 
navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili. 

Číslo hlasovania: 1.  
Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania 
Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali: 4

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

- za za za - - za

Plnenie uznesení

Členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie

k     bodu č. 1  
Návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022 na 1. čítanie

Ing. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál

Číslo hlasovania:   
Bod rokovania:    Návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022  na 1. čítanie
Číslo uznesenia:   
Členovia komisie hlasovali:  5

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

za za za za - - za

Členovia  komisie  športu  predložený  materiál  berú  na  vedomie  s možnosťou 
pripomienkovania materiálu do 31.12.2019 vedúcej finančného odboru. 



k     bodu č. 2  
3. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019
Ing. Leskovjanská –  prezentovala predložený materiál

Číslo hlasovania: 2.  
Bod rokovania:    3. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019
Číslo uznesenia:   01/11/2019
Členovia komisie hlasovali:  5

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

za za za za - - za

Uznesenie č.  01/11/2019 – komisia  športu odporúča Mestskému zastupiteľstvu  v Rožňave 
schváliť 3. návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019.

k     bodu č. 3 + 4  
Dôvodová správa a materiál:  Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta 2015 – 
2020 (2022) za roky 2015 – 2018 a     návrh na zmeny stratégie v     PRM a     v     Akčnom pláne   
mesta na roky 2020 - 2022 

Ing.  Nemčok  -   prezentoval  predložený  materiál:  v  zmysle  uznesenia  MZ  č.  111/2019 
predkladáme  príslušným komisiám vyhodnotenie  plnenia  Programu  rozvoja  mesta  2015-2020 
(2022)  za  obdobie  rokov  2015-2018  za  príslušnú  oblasť  týkajúcu  sa  odborného  zamerania 
jednotlivých komisií.  Vyhodnotenie PRM prebieha v spolupráci  so zhotoviteľkou PRM mesta 
2015-2020 (2022). 

Vyhodnotenie plnenia sa skladá z niekoľkých častí: 

A) Plnenie opatrení – podľa jednotlivých aktivít v PRM 

B) Plnenie indikátorov (merateľných ukazovateľov) 

C) Návrhy na zmeny stratégie 2020-2022 

D) Výber aktivít do Akčného plánu na roky 2020-2022 

Akčný plán obsahuje 10 hlavných programov: 

1 – Podpora zamestnanosti z úrovne samosprávy mesta 
2 – Cestovný ruch a kultúra 
3 – Doprava a dopravná infraštruktúra 
4 – Životné prostredie a estetizácia mesta 
5 – Bývanie 



6 – Sociálne služby a zdravotná starostlivosť 

7 – Školstvo 
8 – Šport a športová infraštruktúra 
9 – Bezpečné mesto 
10 – IKT v samospráve mesta 
Každý program má niekoľko opatrení v rámci ktorých sú vyšpecifikované jednotlivé aktivity a 
úlohy. Tieto sú zosumarizované v tabuľke A) Plnenie opatrení s odôvodnením jednotlivých 
opatrení. 

Prebiehala rozprava k jednotlivým bodom a predseda komisie navrhuje:

- vypustiť aktivitu 8.2.5 Vybudovať sociálnu infraštruktúru pre ihrisko SP MFK - ako 
splnenú

- nevypustiť aktivitu 8.2.2. Postaviť nové futbalové ihrisko s umelým trávnikom 
v spoluprácu so SFZ na sídlisku Juh a vybudovať mládežnícke centrum – nakoľko táto 
možnosť je ešte stále živá ale navrhuje ju preformulovať nasledovne:

8.2.2. Postaviť futbalové ihrisko s umelým trávnikom v spolupráci so SFZ, alebo vybudovať 
plochu s vhodným povrchom a osvetlením pre futbalistov hlavne s využitím v zimných mesiacoch 
a tým uvoľniť priestory pre iné športy, ktoré sa hrajú v halách. 

Číslo hlasovania: 3.  
Bod rokovania:    Dôvodová správa a materiál: Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta 2015 – 2020 

(2022) za roky 2015 – 2018 a návrh na zmeny stratégie v PRM a v Akčnom pláne mesta na 
roky 2020 - 2022 

Číslo uznesenia:   2/11/2019
Členovia komisie hlasovali:  5

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

za za za za - - za

Uznesenie č. 02/11/2019 –  Členovia komisie berú na vedomie vyhodnotenie plnenia PRM za 
roky 2015-2018 a odporúčajú zapracovať navrhované zmeny do PHSR a Akčného plánu mesta na  
roky 2020-2022.

k     bodu č. 5  
Podklady k     návrhu koncepcie športu  
Ladislav  Dávid,  Ing.  Filip  Pollák  – prezentovali  predložený  materiál,  prítomní  priebežne 
dopĺňali a upresňovali jednotlivé body ku koncepcii

Číslo hlasovania: 4.  
Bod rokovania:    Podklady k návrhu koncepcie športu
Číslo uznesenia:   03/11/2019
Členovia komisie hlasovali:  5



1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

za za za za - - za

Uznesenie č. 03/11/2019 – členovia komisie návrh Koncepcie športu navrhujú po doplnení 
opätovne prerokovať na 1. čítanie na najbližšie zasadnutie komisie dňa 3.12.2019 a MZ.

Zapísala: Erika Švedová                           Ladislav Dávid v r.   
tajomníčka komisie          predseda komisie
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